

Financial Offer B: Maintenance of Facility CompoundS in (Annex 4) in Al Hol camp - NES. العرض المالي ب: صيانة مجمعات الخدماتية في (الملحق 4) في مخيم الهول – شمال شرق سوريا						
#	Items Description	وصف العناصر	UNIT	QTY	UNIT PRICE (USD)	TOTAL PRICE (USD)
1	Provide labors, mechanisms, and materials for the implementation of ordinary concrete, 10cm thick, with a cement rate of 250 kg/m3, and polishing, The price includes breaking the old casting and removing the rubble to site specified by the site engineer.	توفير العمالة والآليات والمواد اللازمة لتنفيذ خرسانة عادية سماكة 10 سم بمعدل أسمنت 250 كجم/م3 والصقل، السعر يشمل تكسير الصب القديم وإزالة الركام إلى الموقع الذي يحدده مهندس الموقع.	M²	500		
2	Providing and installing PVC pipes 4-inch with all the needed accessories (elbow, Jully trap, pipe reducer...etc.) The price includes breaking the concrete floor if need and removing the rubble, according to the site engineer's instructions.	توفير وتركيب مواسير PVC مقاس 4 بوصة مع كافة ملحقاتها (الكوع، كوع رجة ، تحويلة...الخ) والسعر يشمل تكسير الأرضية الخرسانية إذا لزم الأمر وإزالة الركام وفقاً لتعليمات مهندس الموقع.	ML	700		
3	Provide labors, mechanisms, and materials for installing the squat made of ceramic with the needed accessories,elbows,pipes and connection to sewage network..... ect, the price includes breaking the old concrete floor and removing the rubble to the site specified by the site engineer.	توفير العمالة والآليات والمواد اللازمة لتثبيت حجر تواليت من السيراميك مع الملحقات اللازمة من أكواع ومواسير و التوصيل مع شبكة الصرف الصحي إلخ، السعر يشمل تكسير الأرضية الخرسانية القديمة وإزالة الركام إلى الموقع المحدد من قبل مهندس الموقع.	PCS	120		
4	BASIN FOR KITCHEN: providing and installing wash basin stainless Dim (55*40 Cm) +- 5 cm of the best kind available in local markets with all accessories (house of drainage and hose) , should be fixed well according to the exist marbles, all works should done according to site engineer instruction.	حوض للمطبخ: تقديم وتركيب حوض غسيل استانلس ديم (55*40 سم) +- 5 سم من أفضل الأنواع المتوفرة في الأسواق المحلية مع كافة الملحقات (بيت الصرف والخرطوم) ويجب تثبيته جيداً حسب الرخام الموجود ويجب تنفيذ كافة الأعمال وفقاً لتعليمات مهندس الموقع.	PCS	85		
5	MARBLE: Providingand installing marble of the best kind available in local markets Dim (60*130 cm) +- 5cm, thickness not less than 4 cm, with all needed to fixed well on the walls, the price includes making a hole to install the kitchens basin, all works should done according to site engineer instruction.	رخام: توفير وتركيب رخام من أجود الأنواع المتوفرة في الأسواق المحلية ديم (60*130 سم) +- 5 سم، سماكة لا تقل عن 4 سم مع كل ما يلزم لتثبيته جيداً على الجدران، السعر يشمل عمل فتحة لتركيب حوض المطبخ، جميع الأعمال تتم حسب الموقع تعليمات المهندس	PCS	60		
6	Providing and installing a siphon cover 4-inch stainless steel, the best type, with all needed,	توفير وتركيب غطاء سيفون 4 بوصة استانلس ستيل النوع الأفضل مع كل ما يلزم.	PCS	125		
Total Cost in USD:						

- NOTE:**
- Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.
 - The work must be delivered to Al-Hol Camp, as per the instruction of Our Organization's Supervisor.
 - The offered Price includes transportation, loading, unloading & Implementing and any other cost to deliver and Implementation to Al-Hol Camp in North East SYRIA.
 - Cleaning the site after completing all implemented activities and remove the debris to the identified location by the local authority.
 - The vendor must submit an approved site visit form and to be added to the bid documents.
 - The vendor must provide a physical sample for item Number 2 in attached financial offer along with his offer to Blumont office in Al-Hassaka. Otherwise, the offer will fail technical evaluation and will not proceed to the next stages of evaluation.

ملاحظة:

- منظمتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.
- يتم التسليم العمل المذكورة اعلاه الى مخيم الهول في شمال شرق سوريا وحسب الخطة المقدمة من قبل مشرف المشروع للمنظمة .
- الأسعار المقدمة جميع المصاريف من نقل و تحميل و التسليم والتنفيذ للمناطق المذكورة في مخيم الهول في شمال شرق سوريا ..
- تنظيف الموقع بعد الانتهاء من جميع الأنشطة المنقذة وإزالة الحطام إلى الموقع المحدد من قبل السلطة المحلية.
- يجب على المورد تقديم نموذج زيارة الموقع المعتمد وإضافته إلى وثائق العطاء.
- يجب على البائع تقديم عينة مادية للصنف رقم 2 في العرض المالي المرفق مع عرضه إلى مكتب بلومونت في الحسكة. وإلا فإن العرض سيفشل في التقييم الفني ولن ينتقل إلى مراحل التقييم التالية.

Name of Signatory:_____

Title of Signatory:_____

Name of Bidder:_____

Signature & stamp:

Date of Signing:_____